
   

 

 

 

 
 
Technische Vraag/vragen* 
 
Datum indiening: 20 september 2018  
 
Commissie-/raadsvergadering: raadsvergadering 26 september 2018 
Raadsvoorstelnummer: Z /18/314702 
Onderwerp: voorbereidingskrediet Kop van Tolkamer  
 
Naam fractie: VVD Zevenaar 
Naam raads/commissielid: Wim Snelders 
 
Inleiding: 
- In de voormalige gemeente Rijnwaarden is dit onderwerp al eens besproken  en in beeld gebracht, 

onder de noemer nieuw beleid. 

- Aan commissie en raad van voormalige Rijnwaarden zijn plannen gepresenteerd, over de Kop van 

Tolkamer. 

 

Vragen:                       
 
Graag ontvangen wij deze plannen opnieuw van u, waarbij ook de nieuwe commissie-  en 
raadsleden in kennis worden gesteld van deze bestaande plannen. 
 
Wilt u het gebied in kaart brengen welke plannen “ Kop van Tolkamer “ dan nog niet zijn 
gerealiseerd? 
 
Antwoord: 
De Kop van Tolkamer bevat een aantal deelprojecten. Daarvan zijn de volgende deel-
projecten niet gerealiseerd (het gaat om het gebied met de straten): Europakade, Hoofdstraat, 
Veerstraat en de Tolstraat.  
 
Welke reden of redenen zijn er om over te gaan naar nieuwe planvorming zoals u aangeeft in punt 
2,van het raadsvoorstel ?  
 
Door ondernemers en inwoners is reeds input gegeven aan voorliggende plannen heeft u hier al 
rekening mee gehouden? 
 
Antwoord: 
Er zijn nog geen definitieve en concrete plannen met betrekking tot deze deelprojecten. Wel 
zijn er informatieavonden geweest waar aan de hand van sfeerbeelden voor deze 
deelprojecten gevraagd is om input te leveren voor de herinrichting. Tijdens de 
informatieavonden waren ondernemers en inwoners aanwezig. Met het gevraagde krediet 
willen wij definitief vorm gaan geven aan de plannen voor de herinrichting.  
 



   

 

 
 
 
 
 
De input die reeds is gegeven tijdens de informatieavonden wordt bij de verdere planvorming 
betrokken. Daarnaast zullen nieuwe informatieavonden/gesprekken worden 
georganiseerd/gevoerd.  
 
Het voormalige college van Rijnwaarden had geld gereserveerd voor uitvoering van het plan.                   
Hoeveel geld is hiervan nog beschikbaar?  

Antwoord: 
Er zijn destijds geen middelen gereserveerd door het college van de voormalige gemeente 
Rijnwaarden.  

* graag vraag/vragen beperken tot één onderwerp. 

technische vragen worden schriftelijk ingediend bij de griffier. Deze zorgt voor verzending naar de 

portefeuillehouder/ambtelijke organisatie en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 

Ook zullen alle technische vragen en de antwoorden op de website van de gemeente geplaatst worden. 


